

浙江华峰氨纶股份有限公司

2011 第三季度报告

证券代码:002064 证券简称:华峰氨纶 公告编号:2011-025

1.1 重要提示 1.2 公司简介 1.3 主要会计数据和财务指标

Table with financial data for Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd. for Q3 2011, including revenue, profit, and shareholder information.

Table showing non-current assets and liabilities for Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd.

Table listing the top 10 shareholders of Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd.

Table showing the top 10 shareholders of Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd. with details on shareholding percentages and types.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

3.1 非标准意见情况 3.2 日常经营重大合同的签署和履行情况

Table showing contract performance and other key metrics for Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd.

Table listing significant events for Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd. in Q3 2011.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Zhejiang Huafeng Ammonia Spandex Co., Ltd. with detailed financial projections.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

深圳市大富科技股份有限公司

2011 第三季度报告

证券代码:300134 证券简称:大富科技 公告编号:2011-039

1.1 重要提示 1.2 公司简介 1.3 主要会计数据和财务指标

Table with financial data for Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd. for Q3 2011, including revenue, profit, and shareholder information.

Table showing non-current assets and liabilities for Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd.

Table listing the top 10 shareholders of Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd.

Table showing the top 10 shareholders of Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd. with details on shareholding percentages and types.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

3.1 非标准意见情况 3.2 日常经营重大合同的签署和履行情况

Table showing contract performance and other key metrics for Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd.

Table listing significant events for Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd. in Q3 2011.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Shenzhen Dafu Technology Co., Ltd. with detailed financial projections.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

朗姿股份有限公司

2011 第三季度报告

证券代码:002612 证券简称:朗姿股份 公告编号:2011-008

1.1 重要提示 1.2 公司简介 1.3 主要会计数据和财务指标

Table with financial data for Langze Co., Ltd. for Q3 2011, including revenue, profit, and shareholder information.

Table showing non-current assets and liabilities for Langze Co., Ltd.

Table listing the top 10 shareholders of Langze Co., Ltd.

Table showing the top 10 shareholders of Langze Co., Ltd. with details on shareholding percentages and types.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

3.1 非标准意见情况 3.2 日常经营重大合同的签署和履行情况

Table showing contract performance and other key metrics for Langze Co., Ltd.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Langze Co., Ltd.

Table listing significant events for Langze Co., Ltd. in Q3 2011.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Langze Co., Ltd. with detailed financial projections.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

陕西金叶科教集团股份有限公司

2011 第三季度报告

证券代码:000812 证券简称:陕西金叶 公告编号:2011-25

1.1 重要提示 1.2 公司简介 1.3 主要会计数据和财务指标

Table with financial data for Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd. for Q3 2011, including revenue, profit, and shareholder information.

Table showing non-current assets and liabilities for Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd.

Table listing the top 10 shareholders of Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd.

Table showing the top 10 shareholders of Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd. with details on shareholding percentages and types.

3.1 非标准意见情况 3.2 日常经营重大合同的签署和履行情况

Table showing contract performance and other key metrics for Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd.

Table listing significant events for Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd. in Q3 2011.

Table showing the 2011 Q3 operating performance forecast for Shaanxi Jinye Education & Technology Co., Ltd. with detailed financial projections.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

陕西金叶科教集团股份有限公司 2011年五届董事局第四次临时会议决议公告